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Sestry a bratři hasiče, vážení hosté

Opět se tady po roce setkáváme, abychom shrnuli a shodnotili již téměř uplynulý rok 2022. 
Letošní rok byl ve znamení soutěží, závodění, kulturních a zábavných akcí. Některé 
plánované akce se ale museli rušit a to z různých důvodů. Pojďme se tedy ohlédnout, co vše 
se letos událo i neudálo.

Rok 2022 začal bohužel ještě ve znamení Covidu a proto jsme museli zrušit plánovaný 
hasičský ples, který měl proběhnout 15. ledna.

Dál se už ale vše rozvolnilo a další akce už mohly proběhnout. Tou první byla výroční valná 
hromada našeho okrsku, která proběhla 5. února v naší klubovně a které se zúčastnilo 20 
zástupců našeho okrsku. Probralo se vše potřebné, přečetli se stručné výroční zprávy a 
naplánovalo se dění v našem okrsku na letošní rok. Končilo se krátce po 18 hodině.

26. února proběhl v naší obci ostatkový zvyk Vodění medvěda. Masky se sešli okolo 8 hodiny 
u hasičárny a pak se vyšlo na opravdu náročný pochod celou naší obcí. Nutno dodat, že podle
úvodní fotky, když se vycházelo, nás bylo 50 masek, což je nový rekord v účasti. Během 
průvodu se pak přidávali další, takže v jistý okamžik nás mohlo být i 60 účastníků! To byla 
opravdu rekordní účast. Je vidět, že ta roční covidová pauza se projevila a lidi se na tuto 
skvělou akci opravdu těšili. Průvod prošel celou obcí s krátkou pauzou na oběd a asi okolo 17
hodiny došel zpět k hasičárně, kde na všechny čekalo pohoštění a hlavně zasloužený 
odpočinek.

Přišli však i špatné zprávy a to 25. března, kdy se náš sbor rozloučil s našim členem panem 
Antonínem Hrbáčkem ml. Zemřel náhle dne 22. března a to ve věku pouhých 44 let. 
Rozloučení proběhlo s hasičskými poctami ve smuteční síni zlínského krematoria. Členem 
našeho sboru byl 22 let.

O den později proběhla v odpoledních hodinách menší brigáda na Zahrázovém, kdy se čistila 
studna na čerpání vody při trénování. Ve třech lidech jsme celou studnu vyčerpali, propláchli 
a podsypali vápnem.

Jarní sběr železa proběhl 8. dubna. Členů se sešlo 7 a tak šla celá práce docela rychle. Sice 
nás ke konci zasáhl mírný déšť, ale i tak jsme celou obec řádně projeli a všechno nachystané 
železo posbírali. 

9. a 13. dubna proběhli dvě jarní brigády ve zbrojnici a na Zahrázovém. Provedli jsme řádný 
úklid hasičárny a poté i natáhli plachty na obě konstrukce na výletišti. Různé akce a zábavy 
tak mohli i letos proběhnout za méně příznivého počasí.

 



A tak se stalo 30. dubna, kdy na výletišti proběhl velký slet črodějnic. Po dvouleté covidové 
odmlce jsme čekali, jaká bude účast a byla opravdu skvělá. Dětský program začal v 16 hodin 
a bylo zde nachystáno spousta soutěží a skvělý program pro děti. Ve 20 hodin pak vypukla 
zábava pro dospělé s kapelou Expo - Pension a kolem 11 hodin se zapálil i velký oheň. Účast 
byla více než skvělá. Dětské části se zúčastnilo několik stovek dětí s rodiči a tu večerní část 
navštívilo více jak 800 lidí! Vše se nakonec obešlo bez větších problémů a za celkovou 
přípravu, organizaci a průběh celé této mega akce vděčíme nejen našemu sboru SDH 
Sazovice, ale také spolku kostela sv. Václava a spolku Hašlergy ze Sazovic. Společně jsme tedy
opět dokázali po tak dlouhé době uspořádat skvělou akci a zábavu pro všechny věkové 
kategorie.

7. května se konala na výletišti Zahrázovo okrsková soutěž. Zúčastnili se ji sbory z našeho 3. 
okrsku. Začalo se ve 13 hodin a i přes dopolední hodně špatné počasí se vše do začátku 
soutěže vybralo a po celý zbytek dne už bylo hezky. Výsledky byly hodně jednotvárné, 
protože skoro všechny kategorie vyhráli teamy z Rackové, konkrétně vyhrály kategorie 
mladších i starších žáků a kategorii dorostenky a ženy. Jen v mužské kategorii se jim to 
nepovedlo, zde zvítězily muži z Mysločovic. Domácím se moc nedařilo, ale to je tzv. prokletí 
domácího teamu.

4. června se v naší obci konala další velká akce a tou byl sjezd rodáků spojený s oslavami 660 
let od první zmínky o naší obci. Program začal ráno slavnostním průvodem ke kostelu sv. 
Václava, kde proběhla mše svatá. Poté se šlo k obecnímu úřadu, kde proběhl připravený 
program, slavnostní oběd a jiné věci. Mezi tím probíhal i program na výletišti Zahrázovo a na 
koupališti, kde bylo spousta atrakcí pro děti. Byly též otevřeny všechny důležité místa a firmy
v naší obci. Večer pak proběhla na výletišti taneční zábava s kapelou Zdounečanka. Po celý 
den bylo všude dostupné občerstvení, které bylo v rámci oslav obce pro všechny zdarma. 
Celé oslavy proběhly bez problémů a po celý den vydrželo i hezké počasí.

16. června připravila naše jednotka zajímavé hasičské dopoledne pro žáky z místní školy. 
Začalo se ráno odbornou přednáškou ve třídách ZŠ a MŠ a pak kolem 10 hodiny byl vyhlášen 
poplach. Škola se spořádaně evakuovala na nádvoří a po příjezdu naši JSDH byl průzkumem 
zjištěn únik nebezpečné látky v prostorách kuchyně, kde zůstala v bezvědomí i jedna z 
kuchařek. Členové jednotky ji za pomocí nosítek vynesli ven a přivedli k vědomí. Vše bylo 
samozřejmě nahrané, ale pro děti velmi zajímavé a poučné. Pak se všechny děti i s učitelkami
převezli na výletiště Zahrázovo, kde program pokračoval prohlídkou zbrojnice i klubovny. Zde
se k nám připojila i návštěva ze zlínského stacionáře pro postižené. Pak se pod odborným 
dohledem zapálil papírový domek a jedno z dětí si vyzkoušelo volání na operační středisko, 
kde ohlásilo požár. Volalo samozřejmě jednomu našemu veliteli, který předstíral, že je  
KOPIS. Následoval příjezd na místo a ukázka hasičského zásahu proti skutečnému ohni. A 
protože panovalo velmi horké počasí, tak po uhašení ohně nemohla chybět pořádná sprcha 
pro přihlížející děti. Následně si děti vyzkoušeli hašení pomocí práškového hasícího přístroje 
a celé dopoledne se završilo opečením špekáčků a menším občerstvením pro všechny.



Celý program byl zajímavý a všem se moc líbil. Vše prováděli naši proškolení členové z 
výjezdové JSDH Sazovice. Zvláštní poděkování pak patří bratru Josefu Geržovi, který celý 
tento program vymyslel a naši členové ho pak pomohli ze vší parádou uskutečnit.

25. a 26. června proběhla na výletišti Zahrázovo hasičská soutěž. V sobotu pod názvem 
Hasičký den a v neděli to byl Memoriál Josefa Brázdila. V sobotu odpoledne předvedli svůj 
hasičský útok muži, ženy a dorostenci. V neděli dopoledne pak mladší a starší žáci, nechybělo
ani několik zástupců nejmenších, a tou byla přípravka. Víkend to byl náročný a dlouhý, ale 
vše nakonec dopadlo dobře bez jakéhokoliv zranění, když nepočítám pár jedinců, kteří to v 
horkém počasí, které po oba dny panovalo, přehnali s alkoholem. I to však prošlo bez 
vážných následků a celý víkend tak došel do zdárného konce. Rekord naší tratě nepadl v 
žádné kategorii.

1. až 5. srpna proběhl příměstský tábor pro děti z SDH. Děti se scházeli u zbrojnice každý den 
kolem 7 hodiny a čekal je pestrý program až do 16 hodiny. Vše organizoval trenér naši 
mládeže pan Josef Gerža se svojí ženou Světlanou. Podrobně se o tomto táboře dozvíte v 
samostatné zprávě o činnosti mládeže.

23. září jsme uspořádali na Zahrázovém hudební zábavu s kapelou M.O.P. 69. Tato pro nás 
ne příliš známa kapela předvedla své vysoké kvality, protože hrály opravdu skvěle! A navíc 
zde hraje na bicí i jeden náš člen, a to Marek Brázdil. Ikdyž byla dost zima, tak se celá akce 
opravdu vydařila, jen těch lidí mohlo přijít víc. Ale to už neovlivníme, ale budeme se těšit na 
příště, protože tato kapela u nás určitě nehrála naposled. 

28. září proběhly v naší obci oslavy patrona obce sv. Václava. Jako každoročně se začalo brzy 
ráno hudebními gratulacemi všem Václavům v obci a poté asi v 9,30 vyšel slavnostní průvod 
od firmy MRB ke kostelu sv. Václava, kde proběhla mše svatá. Poté pokračoval průvod k OÚ, 
kde bylo na sále připraveno pro všechny účinkující pohoštění a oběd. Po celou dobu nám 
hrála oblíbená kapela Zdounečanka. Končilo se až pozdě odpoledne.

Podzimní sběr železa proběhl 14. října. Členů se sešlo dost a práce šla opravdu rychle. Celou 
obec jsme zvládli objet za necelé 2 hodiny. Železa sice moc nebylo, ale i tak jsme aspoň 
spoustě lidí pomohli od železného nepořádku u nich doma.

28. října prošel naší obcí lampiónový průvod. Před začátkem položili dva naší členové v 
uniformách za zvuku statní hymny věnec k pomníku TGM u místní školy. Pak vyšel průvod 
dětí s rodiči, který vedli opět naší členové a pomalu prošel celou obec. Když pak došel k 
úřadu, odpálil se připravený ohňostroj a všichni pak byli zváni na menší pohoštění před 
budovou úřadu.

O den později 29. října, se uskutečnila podzimní vycházka do přírody. Letos se nás kolem 9 
hodiny sešlo před hasičárnou kolem 40 účastníků, z nichž byla větší polovina dospělých. To 
ale nevadilo a tak se po krátké snídani vyšlo. Cestou se plnili různé úkoly a nechybělo ani 
pohoštění. Po návratu okolo 13 hodiny se na výletišti podával guláš, opékali se špekáčky a 
střílelo ze vzduchovek. Akce se vydařila a všem se moc líbila.



4. listopadu proběhlo na našem sále setkání zástupců sborů okresu Zlín. Schůze začala v 18 
hodin a probíralo se vše, co bylo potřeba probrat. Tato akce byla v režii OSH Zlín, naši 
členové se jen starali o potřebné zázemí a obsluhu.

Den na to, tedy 5. listopadu, proběhla v domečku na Zahrázovém tzv. ukončená našich 
závodních družstev a aktivních členů našeho sboru. Byla to taková odměna za celoroční práci
pro nás všechny a myslím, že letos těch akcí i závodů bylo opravdu dost a tak jsme si toto 
posezení pořádně užili. Víc bych tuto akci raději nerozmazával...

A to byla zatím poslední akce, která už proběhla, když teda nepočítám tu dnešní valnou 
hromadu.

Určitě ale musím ještě zmínit letošní úspěchy naši staré gardy, neboli mužů nad 35 let. Jejich 
cesta letošní sezonou nebyla vůbec jednoduchá. První ligové soutěže v Rackové se 
nezúčastnili a celkově se team nemohl tak nějak rozhoupat. Teprve až po usilovné práci 
Martina Kolaříka se team dal nějak dohromady. Za to mu určitě patří velký dík, ikdyž už není 
našim členem, protože z našeho sboru na vlastní žádost odešel. Nicméně výsledky byli a ani 
nevadilo, že spíš připomínali houpačku. Z celkového počtu 14 ligových soutěží se na prvních 
třech místech umístili celkem 9x, z toho 2x vyhráli, 4x byli druzí a 3x třetí. To vše jim celkově 
stačilo na krásné 2. místo ve zlínské lize ve své kategorii.

Tak tolik o tom, co bylo, ale co nás ještě do konce roku čeká? Nebude toho nijak moc, ale 
určitě se budeme účastnit okolních valných hromad našich spřátelených sborů, dále pak 
pomůžeme obci s přípravou vánočního jarmarku, který bude 17. prosince, dále pak 28. 
prosince se určitě sejdeme na vánočním turnaji v kuželkách na Machové, no a nejspíš se po 
mnoha letech obnoví i silvestrovská oslava s hasiči zde na sále. To se ale ještě uvidí.

Tak to už byla odemně opravdu poslední informace. Přeji vám všem i vašim rodinám pohodu 
a klid o Vánocích a do toho blížícího se roku 2023 jen to nejlepší, hodně úspěchů a hlavně ať 
se tady opět příště ve zdraví všichni sejdeme.

Děkuji vám za pozornost

Tomáš Omyla
jednatel SDH Sazovice



Výroční zpráva mládeže za rok 2022 aneb ohlédnutí

za hasičskou sezónou

1. Ohlédnutí za hasičskou závodní sezónou 2022

Závodní sezóna mládeže pro závodní týmy začala již zimní přípravou ve zbrojnici, v období od ledna
do dubna 2022, kdy jsme trénovali základnu, ale také nově zdravovědu, topografické značky a uzly
pro účast na branném závodě. Naši účast na branném závodě O štípského beránka ve Štípě, který se
konal v dubnu letošního roku, však znemožnila vysoká nemocnost dětí. Budeme usilovat o dosažení
výsledků v další sezóně a zúčastnit se tohoto závodu v roce 2023.

Od měsíce května začaly tréninky požárního útoku již venku, tak, jak jsme zvyklí. Jako první soutěž se
konala v Sazovicích tzv. Okrsková soutěž, a sice dne 7. května 2022. Dále se pokračovalo v sobotu 28.
května soutěží  zařazenou do Středomoravského poháru mládeže,  a  to  v  Záhlinicích  a  soutěží  ve
Lhotě, která již je zařazena do Zlínské ligy mladých hasičů. 

Z důvodu absencí, nemocnosti a také i četných zranění závodníků se musela několikrát měnit závodní
sestava  a  děti  se  musely  průběžně  zaučovat  na  další  pozice.  Děkuji  jim  tímto  za  statečnost  a
vytrvalost a za pěkné kamarádské vazby v kolektivu, které jsou příkladné pro všechny okolní sbory. 

Dne 4.  června se také hasičská mládež aktivně zúčastnila  Sjezdu rodáků pořádaného v naší  obci
Sazovice, přestože v tento den jsme měli na programu hned 2 závody, a to v Loukách a v Horním
Lapači. Děti se zúčastnily jak průvodu, ale také předvedly za mohutného povzbuzování návštěvníků
Sjezdu rodáků několik skvěle zvládnutých požárních útoků. Během měsíce června nás čekalo ještě
několik soutěží včetně soutěže v Sazovicích. Poté si  mohly děti užívat zasloužené letní  prázdniny.
Zájemci  z  řad  našich  dětí  se  mohl  zúčastnit  během  měsíce  srpna  nově  pořádaného  týdenního
soustředění, ke kterému se dostaneme v další části.

V měsíci září se uskutečnilo 6 závodů a v sobotu 10. září 2022 byl  Středomoravský pohár mládeže
zakončen soutěží v Machové. Starší žáci se umístili celkově za sezónu 12. a mladší žáci celkově na
10. místě. 

V neděli 11. září 2022 se konala soutěž ve Zlíně na náměstí Míru. Soutěž zároveň zakončila Zlínskou
ligu mladých hasičů. V této lize se starší i mladší žáci umístili na stejném krásném 13. místě.

Starší žáci dosáhli v této sezóně nejrychlejšího času ve Štípě 15:96 a mladší žáci dosáhli nejlepšího
času u nás v Sazovicích, a to 23:25. 

Všechny naše děti si zaslouží poděkování za skvělou reprezentaci našeho SDH Sazovice a naší obce,
za svoji vytrvalost, čestnost, přímost, upřímnost, za to, že jsou mezi sebou kamarádi, děkuji jim za to,
že jsou pro mne neustálou inspirací a motorem do další práce. Rodičům děkuji za sponzorské dary a
pomoc s odvozem dětí na závody.

V hasičské sezóně mě podporovali,  a  to jak při  trénování,  tak i  na závodech:  Jarda Přibyl,  Lukáš
Gruszečka a Míša Dočkalová, kterým tímto také moc děkuji. Děkuji svojí manželce, že mě v „hasičině“
celé roky podporuje a také mi aktivně pomáhá a přináší svoje nápady, co zlepšit. Děkuji obci Sazovice
za dlouhodobou spolupráci. Současně děkuji všem našim sponzorům, kterými jsou: MRB Sazovice, KV
mont, DOBRA, MG servis, Michal Axmann.



2. Ohlédnutí za hasičským soustředěním v roce 2022

V letošním roce jsme se rozhodli  poprvé nabídnout našim dětem hasičské soustředění.  Proběhlo
formou příměstského tábora. Každý den ráno jsme se scházeli u hasičské zbrojnice a u nástupu byly
děti  seznámeny  s  programem.  Program byl  každý  den  jiný,  připravili  jsme pro  všechny  opravdu
pestrou nabídku a zajímavý a prospěšný způsob trávení  volného času,  přičemž jsme kladli  důraz
především na podpoření přátelských a kamarádských vztahů mezi dětmi, kdy např. při soutěžích ve
skupinkách byla nutná vzájemná spolupráce a aktivita každého jednotlivce. První den jsme trénovali
naši  fyzickou  zdatnost  pěší  trasou  na  rozhlednu  Brdo,  kdy  cestou  nechyběl  trénink  paměti  a
pohotovosti slovními  hrami,  trénink  psychické  odolnosti  při  nečekané  prudké  dešťové  přeháňce,
týmového ducha jsme si vytrénovali při hře cvrnkání kuliček, která měla mimořádný úspěch. Výstup
na  rozhlednu  všichni  zvládli  skvěle.  Dále  jsme  podpořili  kulturní  znalosti  dětí  návštěvami  méně
známých, ale velmi zajímavých kulturních památek ve Zlínském kraji. Byli jsme nadšení z prohlídky
zámku v Tovačově, kde většina z nás zvládla po prohlídce zámku i výstup na Spanilou věž. V dalším
samostatném  dni  jsme  měli  naplánovanou  návštěvu  Dřevohostic.  Během  prohlídky  zámku  a
hasičského muzea jsme od perfektního průvodce získali vyčerpávající informace k historii městysu
Dřevohostice a dokonce si  naši  hasiči  vyzkoušeli  spustit původní hasičskou sirénu s klikou, mohli
obdivovat vystavené historické hasičské stříkačky ze všech koutů naší republiky a nádhernou unikátní
sbírku hasičských helem a uniforem. Zaujalo nás i malé retromuzeum, kde místní lidé shromáždili
sbírku retro předmětů využívaných např. V domácnostech v době ještě za minulého režimu, sbírku
historických hraček, nádobí, kuchyňských spotřebičů, radiopřijímačů a dalších. Součástí prohlídky byl i
výstup na věž zámku s výkladem k místní krajině.

Během týdne jsme pořádali také mnoho soutěží, a protože bylo hodně horko, osvěžili jsme se při
vodní bitvě s využitím hasičské kádě. Děcka si potrénovala oblíbenou střelbu ze vzduchovky, svoji
obratnost,  zručnost,  pohotovost,  fyzickou  zdatnost,  týmovou  spolupráci  a  kreativitu.  Například
cvrnkání kuliček bylo pro mnohé objevem roku a byla u toho opravdu veliká zábava, dobrý nápadem
bylo  rozdělení  dětí  do  dvou týmů,  soutěž  s  nošením vody na  lžíci  dopadla  třeba k  údivu všech
naprosto vyrovnaně. 

Ve spolupráci s Vanessou Wojnarovou jsme dětem připravili také den prožitý u koní, a to na skvělém
ranči Na Vyhlídce v Horní Lhotě.  Provázela nás zde Vanessa, která zná život u koní od svých 3 let.
Provedla nás po celém ranči, pověděla mnoho o historii zdejšího chovu soutěžních koní, o koních jako
takových, o jejich původu a historii.  Na zdejším ranči se nyní nachází 50 koní, měli  jsme možnost
koníkům nabídnout suchý chleba, pohladit si je a každý z nás si vyzkoušel jízdu na koni pod vedením
naší zkušené průvodkyně. Jízdu na koni jménem Quade (Kveid) si všichni užili naplno, kůň se choval
naprosto klidně a profesionálně, někteří zvládli i poklus (například já). Na závěr se do sedla vyhoupla
Vanessa a předvedla nám ukázky cviků, kdy tento kůň je trénován v tzv. poslušnosti a umísťuje se
pravidelně na předních příčkách na speciálních soutěžích. Celý ranč se nachází uprostřed přírody u
lesa a byl celý vybudován jeho současnými majiteli. Návštěva zde byla pro všechny krásným zážitkem
a  určitě  se  sem  ještě  rádi  podíváme.  Děkujeme  za  ochotu,  laskavost  a  vstřícnost  majitelům  za
umožnění tak hezkého programu a Vanesse (která je taky zároveň hasičkou tělem i duší) za jeho
dokonalou realizaci.

Na závěr  soustředění  jsme připravili  nocovačku ve zbrojnici, které předcházelo vaření  v  přírodě.
Děcka musíme pochválit, na potřebných pracích s přípravou ohně a jídla se podíleli opravdu všichni a



tato spolupráce byla velkým přínosem, někteří poprvé v životě škrábali brambory nebo loupali cibuli.
Kotlíkový gulášek se nám povedl, což potvrdili i naši kolemjdoucí kamarádi, kteří měli možnost také
ochutnat. Po večeři jsme si zahráli krátkou noční hru s překvapením a šli na kutě. Další den jsme
zahájili ranní rozcvičkou na čerstvém vzduchu a skvělou snídaní a pak se přesunuli do Zlína na exkurzi
k profi hasičům.

V průběhu  exkurze u profesionálních hasičů Zlíně jsme zjistili,  jak vypadá taková pracovní směna
profesionálního hasiče, dozvěděli jsme se, že slouží směny, které trvají celých 24 hodin, že takový
hasič se vlastně téměř denně školí  a vzdělává a musí být neustále ve střehu, musí trénovat svoji
fyzickou  a  psychickou  kondici,  aby  mohl  tuto  práci  vykonávat.   Prohlédli  jsme  si  vozový  park
hasičského záchranného sboru, bylo nám vysvětleno, jak jsou hasičská vozidla značena, že označení
vozidel CAS znamená cisternová automobilová stříkačka a další údaje za tím označující objem vody a
pěniva,  profesionálové nám názorně ukázali  manipulaci  s  dýchací  technikou,  podívali  jsme se na
zásahové obleky a další vybavení, na vybavení na odchyt zvířat, ke kterému také mohou být hasiči
povolaní nebo jsme se podívali, jaké sorbenty se používají na absorbování uniklých nebezpečných
kapalin při dopravních nehodách.  Názorně nám byla předvedena ukázka požárního poplachu, kdy
zazněla zvuková signalizace a viděli jsme spouštění hasičů po sjezdové tyči, kdy ve Zlíně mají jednu z
nejdelších tyčí v republice. Mohli jsme si dokonce vyzkoušet použití hydraulických nůžek používaných
při dopravních nehodách, dozvěděli jsme se, co všechno obsahují hasičská vozidla, děti si současně
procvičily některé znalosti z branné výchovy, kdy každý z nás mohl využít tuto příležitost a zeptat se
na cokoliv, co ho o hasičích zajímá.

Po  celou  dobu  našeho  soustředění  jsme  mohli  využívat  vynikající  snídaně  připravené  od  paní
Doleželové, kdy jsme měli třeba tvarohové koláče, chutné frgály všech možných příchutí i vynikající
dort na závěr tábora. S dětmi jsme si přiťukli rychlými špunty, každý obdržel drobný dárek a nezbytný
diplom  na  památku  účasti.  Věříme,  společně  s  manželkou,  která  je  dlouhodobou  dobrovolnou
podporovatelkou našeho SDH Sazovice, a která se podílela na přípravě a realizaci programu tohoto
hasičského tábora a průběžně se podílí  na dalších pořádaných akcích, že jsme s dětmi tento čas
užitečně a prospěšně strávili, že jsme jim ukázali místa, o kterých neměli ani tušení, že existují a že
třeba v sobě objevili nové záliby, schopnosti, že jsme je něčím novým inspirovali a věřím, že v dalších
sezónách budeme v této činnosti moci pokračovat. Všem účastníkům z řad dětí bych chtěl poděkovat
za bezproblémový průběh této naší akce, za bezvadnou spolupráci a respektování pravidel. Rodičům
dětí děkuji za poskytnutí sponzorských darů na tuto akci. Míši Dočkalové děkuji za vedení nezbytné
administrativní a finanční evidence.

A nyní bylo již řečeno vše, děkuji vám za pozornost a všem přítomným kolegům hasičům, kteří také
vedou týmy mládeže, přeji hodně úspěchů do další sezóny.

Sazovice 12. listopadu 2022

Josef Gerža
vedoucí mládeže SDH Sazovice
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